

計分制 Scoring System

適用之組別 Applicable Category

- 本年度所有組別均使用計分制
This year the organizer introduced Scoring System
- 本說明應跟參賽手冊一同查閱。
This statement shall be read in conjunction with the competition handbook.
- 如有任何爭議，本會保留最終決定權。
In case of any dispute, the organiser reserves the right of final decision.

計分制度 Scoring System

- 每個組別比賽合共 3 個回合，每回合由 15 隊分成三組，每組 5 隊作賽。
Each category will have 3 rounds of race. There will be 3 races in 1 round, having 5 teams in single race.
- 比賽線道由抽籤決定。
Racing lane are determined by draw lots.
- 每回合比賽會按排名計算得分。第一及第二回合賽事排名得分見表一。第三回合賽事排名得分見表二。
Scores will be given to each team according to their place in each race. The 1st and 2nd round score are stated in **Table 1**. The 3rd round score is stated in **Table 2**.

排名 Place	得分 Score
第一名 1 st Place	9.8
第二名 2 nd Place	8.4
第三名 3 rd Place	7.6
第四名 4 th Place	6.8
第五名 5 th Place	5.4

表一 第一及第二回合排名得分
Table 1 – 1st & 2nd Round Score

排名 Place	得分 Score
第一名 1 st Place	9.9
第二名 2 nd Place	8.7
第三名 3 rd Place	7.3
第四名 4 th Place	6.1
第五名 5 th Place	4.7

表二 第三回合排名得分
Table 2 – 3rd Round Score

- 完成全部 3 個回合後，每隊以得分總和計算組別名次。
Ranking of each team will be determined by sum total of all the scores obtained during the 3 rounds of race.
- 如總成績出現同分情況，將以抽籤決定最後排名及晉級安排。
In case there are more than one team scoring same marks, final ranking and advancement to the next round will be determined by draw lots.
- 計算總得分後，第一至第四名依次為【鑽石盃】冠軍、亞軍、季軍及殿軍；
第五至第八名依次為【鉑金盃】冠軍、亞軍、季軍及殿軍；
第九至第十二名依次為【黃金盃】冠軍、亞軍、季軍及殿軍；
第十三至第十五名依次為【K 金盃】冠軍、亞軍、季軍。
The 1st to 4th rank will be “Diamond Cup” Champion, 1st Runner up, 2nd Runner Up and 3rd Runner Up accordingly;
The 5th to 8th rank will be “Platinum Cup” Champion, 1st Runner up, 2nd Runner Up and 3rd Runner Up accordingly.
The 9th to 12th rank will be “Golden Cup” Champion, 1st Runner up, 2nd Runner Up and 3rd Runner Up accordingly.
The 13th to 15th rank will be “Karat Gold Cup” Champion, 1st Runner up, 2nd Runner Up accordingly.